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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Anders Gustavsson, Tomas Nilsson, Ingela Löfgren, Anna Fahlander, 
Jörgen Ohlsson (delvis på länk) och Carina Bengtsson. 

 
 
§ 1. 
Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2. 
Dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 
§ 3. 
Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 4. 
Sommarvatten-rapport från besiktning 

Sommarvattnet sätt på den 29/4 om vädret tillåter detta. 
Enligt en besiktningsrapport som vi fått från Västsvensk Vattenrening AB så anser de 
att vi i dagsläget inte har en fullt fungerande vattenreningsanläggning. Kjell och Anders 
kallar till ett möte med Hjelm´s Rör och Grundfos (som levererat anläggningen via 
Hjelm´s Rör) för att reda ut hur vi går vidare för att få reningsanläggningen att fungera 
på ett tillfredsställande sätt. 

 
§ 5. 
Ekonomi 

Jörgen rapporterar: 
• I dagsläget finns ca 105.800:- på föreningskontot och ca 50.600:- på 

reservkontot. 
• Jörgen har pratat med revisorerna som har synpunkter på hur arvoden bokförs i 

vår förening. Enligt regelverket ska arvoden även redovisas till Skatteverket 
(vilket troligen aldrig gjorts). Jörgen reder ut hur det ska göras fortsättningsvis 
för att bli rätt och riktigt. 
 

§ 6. 
Badplatsen 

Kjell har pratat med Hedbergs Gräv angående markarbetet samt 
borttagning/uppsättning av staket som krävs för att få badplatsen i ordning. 
Vi väntar på offert från dem. 

 
§ 7. 
Båthamnen 

Arbetet med att undersöka hur vi kan renovera bryggan fortsätter. 
Förslag på ny landgång ut mot ön diskuteras, ev kan landgången kanske tillverkas i 
sommar och sedan bytas till hösten/vintern. 
Preliminär kostnad för ny landgång ca 20.000:-. 
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§ 8. 
Våra vägar 

Vägen från korsning vid tomt 337 mot vändplanen vid båthamnen behöver grusas. 
Väg till tomterna 5:43 och 5:44 behöver renoveras. 
Vägarna uppe på berget verkar vara i ganska bra skick i dagsläget. 

 
§ 9. 
Inför årsmötet 

De flesta handlingarna till årsmötet är nu klara för kopiering. Carina och Jörgen hjälps 
åt med utskicket. 
Ingela har bokat lokal och ansvarar, tillsammans med Mats Carlsson, för mat på 
årsmötet resp. arbetsdagen. 

 
§ 10. 
Övriga frågor 

• Elisabeth på tomt 811 vill ta ner några träd, styrelsen godtar detta. 
• Träd vid grillplatsen vid båthamnen är dåligt och bör tas ner. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ordförande Sekreterare 
 

 
_______________________________ ____________________________ 
Kjell Haeffner Carina Bengtsson 


